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Zorg voor het jonge kind 
(kinderopvang en BSO)

Basisinformatie
Datum 10 januari 2023
Gespreksleider Gertjan te Hoonte 
Tijd 19.30-20.45 uur 
Zaal Stadhuis
Werkvorm Gesprek tussen raadsleden, bewoners, experts, 

ambtenaren en andere betrokkenen.
Portefeuillehouder Wethouder Eelco Eerenberg
Vervolg De gemeenteraad debatteert over dit 

onderwerp tijdens de vergadering van de 
commissie: Volksgezondheid, Onderwijs, Werk 
en Economie
De raad besluit in principe hier over tijdens de 
eerstvolgende raadsvergadering. / Dit 
onderwerp is nog niet geagendeerd voor een 
debat in de gemeenteraad.
Wilt u nog informatie delen met raadsleden, 
stuur dit naar 
raadsinformatiebijeenkomst@utrecht.nl

Links naar Website gemeente en facebook
Deelnemers Vijf deelnemers op eigen initiatief

Twee deelnemers - SPO Utrecht
Eén deelnemer - Kinderopvang Platform
Eén deelnemer - BOinK belangenvereniging 
van ouders in de kinderopvang
Twee deelnemers - ROC Midden Nederland
Twee deelnemers - MBO Utrecht
Edén deelnemer - Kinderopvang De Boerderij 
B.V.
Twee deelnemers - kinderopvang Fantaziehuis
Eén deelnemer - Kinderopvang het Stoerwoud
Twee deelnemers, Kind & Co Luden
Eén deelnemer, Gro-up

Programma
19.30 Start: welkom door Gertjan te Hoonte 
19.35 Ouders aan het woord: Lisanne en Lize
19.50 Kinderopvang Utrecht 

mailto:raadsinformatiebijeenkomst@utrecht.nl
https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/Utrecht/994ea547-66f9-4e56-8ba0-95dd0e8e9e4f
https://www.facebook.com/photo?fbid=554828970004158&set=a.148688340618225
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20.05 Gemeente Utrecht   
20.15 In gesprek en ruimt voor vragen  
20.30 Uitwisselen oplossingen en zorgen 
20.45 Afsluiting  

Motivatie
Agendeerders
Maartje Vermeulen (GroenLinks), Hester Assen (PvdA), Berdien van der Wilt (D66), Esma Kendir 
(Student & Starter), Bert van Steeg (CDA), Mariam Al-Saqaff VVD en Anton Stam (Volt)

Bijdrage
Hierbij deel ik graag mijn brief die ik eerder aan de wethouder schreef.

Beste Wethouder Eerenberg,

Via de telefonist van de gemeente Utrecht begreep ik dat ik mijn mail het best aan u kan richten. 

Ook in Utrecht is er veel druk op de kinderopvang en BSO. Dit heeft onder meer te maken met 
personeelstekorten. Voor de zomer hebben fracties tijdens het vragenuur wethouder Eerenberg 
gevraagd om in gesprek te gaan met partijen om te komen tot oplossing. Dit gesprek vindt binnenkort 
plaats, waarna we een brief over kinderopvang ontvangen. 
De druk op de kinderopvang is een hardnekkig probleem en de afgelopen maanden lijken de tekorten 
in Utrecht, met name op de baby-groepen, nog verder te groeien. Met deze RIB gericht op 
kinderopvang en BSO willen de fracties nog meer inzicht krijgen in wat er speelt in de stad zodat wij 
als gemeente en gemeenteraad ons nog beter kunnen inzetten voor jonge ouders en jonge kinderen 
in onze stad. Daarbij rekening houdend dat de gemeente zelf partij is in de kinderopvang en de BSO, 
maar wel te maken heeft met de druk en onrust die het de inwoners van de stad geeft. 

Hierna willen we gaan kijken naar welke mogelijkheden de gemeente heeft om de kinderopvang en 
BSO van kinderen in Utrecht beter te organiseren. 

Gewenste bijlagen voor aan de agenda (RV, raadsbrief, motie, etc):
-  De nog te ontvangen raadsbrief over kinderopvang (december 2022)

Als achtergrond:
-  MV juni 2022: Geen dichte deur bij de kinderopvang en BSO - Berdien van der Wilt (D66) mede
   namens Maartje Vermeulen (GroenLinks), Hester Assen (PvdA), Noura Oul Fakir (BIJ1), 

Ruurt Wiegant (SP), Esma Kendir (Student & Starter), Mahmut Sungur (DENK), Mariam Al-Saqaff 
(VVD), Bert van Steeg (CDA) en Lisanne Snippe (PvdD) 

Actueel: 
--Chaos op de kinderopvang en bso geeft kersverse ouders veel stress: ‘Stond bij 9 plekken 
ingeschreven’ | Topverhalen Utrecht | AD.nl
-Noodgedwongen minder werken omdat de kinderen thuis zijn, personeelstekort kinderopvang 
geëxplodeerd - RTV Utrecht

https://www.ad.nl/utrecht/chaos-op-de-kinderopvang-en-bso-geeft-kersverse-ouders-veel-stress-stond-bij-9-plekken-ingeschreven~a597094ba/
https://www.ad.nl/utrecht/chaos-op-de-kinderopvang-en-bso-geeft-kersverse-ouders-veel-stress-stond-bij-9-plekken-ingeschreven~a597094ba/
https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3488446/noodgedwongen-minder-werken-omdat-de-kinderen-thuis-zijn-personeelstekort-kinderopvang-geexplodeerd
https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3488446/noodgedwongen-minder-werken-omdat-de-kinderen-thuis-zijn-personeelstekort-kinderopvang-geexplodeerd
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Een paar maanden geleden ben ik met mijn gezin van Hoograven naar Kanaleneiland verhuisd. Aan 
het begin voelde dat als een spannende stap, maar het blijkt enorm goed uit te pakken. We wonen 
hier heerlijk! 
Er is alleen één ding waar ik ontzettend verbaasd en gefrustreerd over ben: er is in de héle wijk géén 
kinderopvang of crèche. Ongelooflijk toch? 

Voor ons betekent dit in de praktijk dat wij ons zoontje van 1,5 naar zijn oude opvang in Hoograven 
brengen. Niet ideaal. 
Toch schrijf ik u deze mail niet alleen vanuit een persoonlijke motivatie. Ik kan wel honderd redenen 
noemen waarom het essentieel is dat ook in Kanaleneiland goede kinderopvang beschikbaar komt. 
Voor het gemak hou ik het bij drie. 

1 - Als ik de mensen die ik spreek op straat mag geloven, stoppen de meeste jonge vrouwen in de 
wijk met werken, zodra zij moeder worden. Je ziet het ook in het straatbeeld. Overdag zie je in het 
winkelcentrum, op straat en in de speeltuintjes veel jonge moeders en kinderen.
Het kabinet heeft de ambitie om kinderopvang binnen een paar jaar gratis te maken. Dit natuurlijk in 
de hoop om ouders - voornamelijk vrouwen - te stimuleren om deel te nemen op de arbeidsmarkt. In 
onze oude buurt, weet ik binnen één vierkante kilometer van het bestaan van vier (!!) kinderopvangen. 
Als ik Google Maps erop nasla, geldt dit ook voor andere ‘geslaagde’ Utrechtse wijken. Je kunt de 
kinderopvang daar gratis maken, maar de arbeidsparticipatie zal er niet enorm toenemen, want de 
meeste moeders werken al. Hier in Kanaleneiland is het verschil te maken! 

2- In Kanaleneiland wonen bovengemiddeld veel kinderen met een taalachterstand. Bent u het met mij 
eens dat een goede kinderopvang hier, voordat kinderen naar school gaan, al een enorme rol in kan 
spelen? Ik sta keer op keer versteld als ik zie wat mijn jonge zoontje allemaal leert op één dag. 

3 - voor een moderne en progressieve stad als Utrecht vind ik het gewoon onvoorstelbaar dat het 
contrast tussen wijken zó groot is. Natuurlijk zullen er genoeg ouders zijn die alsnog niet kiezen voor 
een kinderdagverblijf, maar de mogelijkheid moét er gewoon zijn. Het ontbreken ervan draagt bij aan 
de kansenongelijkheid. 

Toevallig sprak ik onlangs met een gastouder in de buurt. Ze had al een tijd gezocht naar een goede 
locatie om hier een kinderopvang te openen. De wil en de ideeën zijn er dus zeker! Haar conclusie: er 
is amper geschikte ruimte beschikbaar en als ze dat wel vond, was het onbetaalbaar. Ze had 
inmiddels de handdoek in de ring gegooid.

Ik ben benieuwd of u bekend bent met dit probleem, hoe u hierover denkt én welke rol de Gemeente 
Utrecht kan spelen om dit probleem aan te pakken! 

Ik hoop van u te horen. 

Hartelijke groet,


